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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli

választ igénylő kérdést kívánok intézni a Belügyminisztériumot vezet ő miniszterhez mint a

tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Tesz-e végre valamit a kormány az ikervári Batthyány-kastély megmentéséért? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Néhány hónappal ezel őtt érdeklődtem Önnél a tizenkét esztendeje elhagyatva álló ikervári

kastély helyzetéről, melynek állaga folyamatosan romlik. A közelmúltban történtek apróbb

javítások, de ezek nem elegendőek. A helyiek, például az Ikervári Honismereti Kör komol y

erőfeszítései kevésnek bizonyulnak a műemlék megmentéséhez, ehhez a kormány

intézkedésére lenne szükség. Az ügynek különös aktualitást ad az idei Batthyány-emlékév.

Júniusi válaszában Ön utalt a veszélyeztetett műemlékek sorsának átfogó áttekintéséről szóló

koncepció kidolgozásának megkezdésére. Történt azóta előrelépés ebben a folyamatban?



Kérdezem Miniszter Urat, hogy tesz-e végre valamit a kormány az épület megmentéséért, ami

rendkívül sürgős feladat lenne, vagy hagyják, hogy végleg az enyészeté legyen az ikervári

Batthyány-kastély?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2013 . szeptember 26.
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